聯合動態

United News

中大校友日—— 聯合書院院長午餐 5/3/2006

CUHK Alumni Homecoming — United College Head Luncheon



約二百一十位聯合校友及家人參加聯合書院院長午餐。 About 210 UC alumni and families joined the College Head Luncheon

校友會會長張煊昌博士致辭。 Dr Thomas H C Cheung, President of UC Alumni Association, addressing the assembly.



院長馮國培教授致歡迎辭。 Professor K P Fung, College Head delivering a welcome speech to UC alumni.





(右起)輔導主任劉行榕教授、院長馮國培教授、校友會會長張煊昌博士、校友會理事會主席李國忠先生、司儀李笑開校友及譚論弘校友向聯合校友祝酒。

(From right) Professor Alaster Lau, Dean of Students, Professor Fung Kwok Pui, College Head, Dr Thomas H C Cheung, President of UC Alumni Association, Mr Simon Lee, Chairman of the Council of Alumni Association, Ms Li Siu Hoi and Mr David Tam, masters of ceremonies of the luncheon, toasting with UC alumni and their families.

聯合書院權智創新與創業獎勵計劃 ——訓練課程

United College Group Sense Innovation and Entrepreneurial Project Award Programme — Training Sessions





創業研究中心 Mr Philip McMaster 於二月二十五日為同學主持創意訓練班。 Mr Philip McMaster, Honorary Project Director, Centre for Entrepreneurship, gave a training session on creativity to the programme participants on 25 February 2006.

學生會幹事會及普選監議員選舉進行點票儀式 10/3/2006 Vote Counting of the Election of UC Student Union Executive Committee and Student Councillors



院長馮國培教授出席學生會幹事會及 普選監議員選舉點票儀式,與選委員 成員合照留念。

Professor K P Fung, College Head, posed a group photo with Election Committee Members before the Vote Counting Ceremony.

智匯國際顧問公司資深首席顧問蔡明都校友於三月一日主講 以「撰寫商業計劃書的原則」為題的研討會。

Mr Mingles Tsoi, Principal Consultant of PAC International Consultants and UC alumnus, delivering a talk on "The Principles of How to Write a Good Business Plan" to programme participants on 1 March 2006.

學生會幹事會聚會 13/3/2006 Dinner Gathering with UC Student Union Executive Committee



院長馮國培教授與輔導主任劉行榕教授宴請新舊莊 幹事出席歡迎晚宴。席間共有四屆的學生會幹事出 席,場面溫馨熱鬧。

A dinner was hosted by College Head and Dean of Students to welcome the newly elected Student Union Executive Committee members. Office-bearers of four consecutive years attended the gathering.